
Reunió ordinària de la Comissió de Coordinació del màster 
d’Energies Renovables i Sostenibilitat Energètica  
 
 
Data: 5 de maig de 2021 
Hora: 10.00 h  
Lloc: Reunió telemàtica 
Assistents: Bernat Codina Sánchez (coordinador), Mar Campins Eritja, José Mª 
Chimenos Ribera, Cristian Fabrega Gallego, Rodrigo Ramírez-Pisco (UNIBA), Miguel 
Villarrubia López (UNIBA) i Narcís Homs Martí. 
 
S’excusen: Esther Pascual Miralles i Esteban Aranda Fernández 
  
 
1. Aprovació de l’acta de la reunió anterior  

 
S’aprova l’acta de la reunió del 22 d’abril de 2020. 
  
 

2. Informacions sobre la modalitat presencial 
 

El coordinador informa de la lleugera davallada en la matriculació d’aquest curs 
motivada, probablement, per la situació de pandèmia. La primera quinzena de curs 
es van poder fer classes presencials però, a partir d’aleshores, es va retornar a la 
modalitat telemàtica que es continua portant a terme amb normalitat. 
 
La preinscripció per al curs 22-23 va a bon ritme i actualment hi ha 71 estudiants 
preinscrits davant dels 64 del curs passat en les mateixes dates. 
 
El màster, juntament amb altres de la facultat, haurà de tornar a passar pel procés 
d’acreditació. Fa un parell de setmanes es va constituir el Comitè d’Avaluació Intern 
i ara s’inicia la fase de redacció de l’autoinforme. El procés s’allargarà fins després 
de l’estiu. 
 
Aquest semestre s’ha posat finalment en marxa l’assignatura d’Economia Circular a 
càrrec dels departaments d’Economia i de Ciència de Materials i Química Física. 
 
 
 

3. Situació UNIBA 
 
 
UNIBA, centre adscrit a la UB, ha decidit deixar d’impartir la modalitat no presencial 
del màster. Aquesta és l’última edició que s’imparteix amb normalitat tot i que s’ha 
previst que el curs que ve sigui d’extinció per als estudiants amb crèdits pendents. 
Això implica també la baixa en la comissió de coordinació dels representants 
d’UNIBA, els professors Rodrigo Ramírez Pisco i Miguel Villarrubia López. 
 
S’estableix un debat, entre els assistents, sobre la conveniència de donar 
continuïtat a la modalitat no presencial del màster directament des de la UB. Però 
s’observa cert escepticisme per dues raons fonamentals: força docent i la capacitat 
de gestió. És a dir, no sembla viable fer-ho a cost zero i la comissió s’emplaça a 



tractar la qüestió més endavant en cas que sorgís alguna oportunitat per emprendre 
el projecte. 
 
 

4. Acceptació estudiants curs 21-22 
 
Tal com s’ha portat a terme en les darreres edicions, la comissió de coordinació del 
màster delega al coordinador la tasca d’acceptació d’estudiants per al proper curs, 
seguint els criteris establerts i, en tot cas, cridant a consultes a la comissió en cas 
d’incidències. 
 
 

5. Precs i preguntes 
 

No n’hi ha. 


